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NIEUWS UIT DE
FRACTIE
PvdA Het Hogeland

DECEMBER
December, de laatste maand van het jaar waarin onze fractie
gestart is in de nieuwe coalitie en al veel mooie dingen heeft
mogen bijwonen en bijdragen. In deze maand heeft de fractie vijf
bijeenkomsten bijgewoond, als fractie vergaderd en op 14
december de laatste raadsvergadering van het jaar gehad. In
deze nieuws uit de fractie zijn de belangrijkste politieke
onderwerpen beschreven die behandeld zijn 14 december en
uiteraard een nieuwjaarsgroet.
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RAADSBIJDRAGEN
Motie Verduurzaming sport- en
cultuurvoorzieningen

De laatste raadsvergadering van het jaar was op woensdag 14
december. Een belangrijke want de gemeentelijke balans slaat
behoorlijk positief uit. Zaak is dan om niet te veel geld in de reserve
pot te stoppen want dat heeft dan weer nadelige gevolgen voor
toekomstige uitkeringen vanuit het rijk. Een bijzondere situatie,
want niet vaak ontstaan er situaties waarbij je ‘extra’ geld mag
uitgeven. Zolang geld bestempeld is wordt het niet gezien als
reserve en heeft het dus geen negatieve gevolgen voor de
toekomst.

Zodra er geld verdeeld mag worden stapelen de moties zich op. Zo
ook tijdens deze vergadering. Maarliefst drie moties passeerden de
revue. Vanuit de VVD werd de zgn motie klein geluk ingediend. Een
extra pot waar dorpen uit kunnen putten zodra er financieel wat
nodig is om kleine leefbaarheid zaken in dorpen los te trekken.
De tweede motie was van Gemeentebelangen. Veel
woningbouwprojecten in kleine dorpen hebben een zet in de rug
nodig om los te komen. Door dit extra geld hiervoor beschikbaar te
stellen stimuleer je de woningbouw in de kleine dorpen.
De derde motie ‘verduurzaming sport en culturele voorzieningen’
hebben we vanuit de PvdA het Hogeland ingediend en we kregen
vooraf steun van VVD Het Hogeland, Groen Links en Hogeland
Lokaal Centraal.
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RAADSBIJDRAGEN
Motie Verduurzaming sport- en
cultuurvoorzieningen - vervolg

Met deze motie willen we bijvoorbeeld sportverenigingen,
dorpshuizen en jeugdsozen met een torenhoge energierekening een
verduurzaming boost geven door een eenmalige subsidie
beschikbaar te stellen om te investeren in duurzame energie. Juist
in deze tijd kunnen deze belangrijke voorzieningen op het Hogeland
een impuls op dit gebied goed gebruiken. Het is zelfs erger, als er
op korte termijn niets gebeurd dan moeten sommige voorzieningen
hun deuren waarschijnlijk sluiten! Genoeg reden voor ons om deze
motie in te dienen.

Tijdens de behandeling van onze motie werden er kritische vragen
gesteld over het plafond bedrag van 1 miljoen wat in eerste
instantie benoemd stond in de motie, hierdoor werd de motie
mondeling aangepast. Daarnaast had men vragen hoe deze
voorgestelde regeling zich verhoudt tot andere (landelijke)
verduurzamingsregelingen. Na een gezonde discussie en een
mondelinge aanpassing werd als enige motie onze motie unaniem
aangenomen! Iets om trots op te zijn!
Alle moties die zijn ingediend zijn goedgekeurd door de raad. Nu is
het zaak dat het college en de gemeentelijke organisatie deze gaan
uitwerken in beleidsvoorstellen. Hopelijk kunnen we begin 2023
deze nieuwe beleidsplannen goedkeuren en kunnen ze uitgevoerd
worden!
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RAADSBIJDRAGEN
Motie Verduurzaming sport- en
cultuurvoorzieningen - De motie
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RAADSBIJDRAGEN
De Tirrel 

Hieronder is de spreektekst te lezen over de Tirrel, een in onze gemeente politiek
gevoellig onderwerp. Dit onderwerp werd ook besproken op 14 december.

Voorzitter, vanaf het eerste moment dat de plannen voor de Tirrel vorm
kregen, inmiddels meer dan zes jaar geleden in de toenmalige gemeente
Winsum, heeft de PvdA zich enthousiast getoond over het concept én de
uitwerking daarvan. Dat zijn we steeds gebleven en dat zijn we ook nog steeds.
Ideeën veranderen, de werkelijkheid blijkt anders, de economie zit tegen, het
draagvlak wijzigt: die dingen gebeuren, daar waren we zelf bij en daar hebben
we onze steun altijd aan aangepast. Wij zijn dan ook zeer verheugd dat de
afrondende fase nu is ingegaan en dat we over een paar maanden de eerste
gebruikers van het complex kunnen verwelkomen.
Maar we kunnen als raadsfractie niet kritiekloos aan de kant blijven staan en
louter op basis van tevredenheid met de inhoud het proces laten voor wat het
is. 

Los van onvoorzienbare ontwikkelingen zijn er fouten gemaakt die niet
gemaakt hadden hoeven worden. Dat heeft onze gemeente eerder een
wethouder gekost en daarnaast veel geld, een last die een schaduw van vele
jaren vooruit werpt. Dat is een gegeven, die hete aardappel slikken wij door.
We moeten wel weer verder met zijn allen.

Wat nu van belang is, is te erkennen dat een kleine gemeente zich gemakkelijk
vertilt aan grote projecten. De grotere gemeente die wij geworden zijn, heeft
dit niet kunnen verhelpen. Dat roept de vraag op, of de schaal waarop onze
gemeente acteert, wel groot genoeg is om grote projecten tot een goed einde
te brengen. En die gaan er komen, dat weet u allen. Eerder is in deze raad
gesproken over een Commissie Grote Projecten. De vraag is, of een
raadscommissie niet op te grote afstand staat van die zo weerbarstige
werkelijkheid, om effectief sturend te kunnen optreden. Daar is meer voor
nodig.



D E C E M B E R  2 0 2 2

RAADSBIJDRAGEN
De Tirrel - vervolg spreektekst

Al in 2005 heeft de Tweede Kamer met een Regeling Grote Projecten getracht
grip te krijgen op deze problematiek op rijksniveau. Aanleiding was indertijd
het uit de hand lopen van de kosten van de Hoge Snelheids Lijn en de
Betuwelijn. Het heeft latere debacles als het Elektronisch Patiënten Dossier en
de Fyra-treinstellen niet echt weten te voorkomen, maar heeft wel de
democratische controle op langlopende en ingrijpende ontwikkelingen
verbeterd. Een dergelijke regeling, waarbij onze raad beter in positie wordt
gebracht bij agendavorming, informatievoorziening, besluitvorming en
voortgangscontrole, zou ons niet misstaan. 

Een motie met de strekking een dergelijke regeling hier in te voeren, zou te
plots uit de lucht komen vallen, dat beseft mijn fractie. Vandaar dat ik hier het
presidium van de raad oproep deze problematiek op zeer korte termijn
indringend aan de orde te stellen en met voorstellen te komen die leiden tot
een betere democratische controle op Grote Projecten.

Voorzitter, tot slot. Wilt u onze dank en steun overbrengen aan de leden van
het college, de ambtelijke ondersteuning en de externe advisering, voor het
volbrengen van een bijzonder moeilijke opgave. Het spreekt vanzelf dat wij
instemmen met de voorstellen die u vandaag aan de raad heeft voorgelegd.
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RAADSBIJDRAGEN
Lokaal plan van aanpak 

Hieronder is de spreektekst te lezen over over het Lokaal Plan van
Aanpak. Het Lokaal plan van aanpak is een uitvoeringsprogramma en is
opgesteld door de lokale stuurgroep versterking het Hogeland en het
plan heeft inmiddels zijn instemming van het college verkregen. Dit
onderwerp is ook op 14 december behandeld. 

Het uitgangspunt is veiligheid voor alle bewoners. Ooit zijn er afspraken
gemaakt over een drietal onderdelen, waaronder de hele aanpak van de
aardbevings-problematiek zou moeten vallen en dat zijn:
1. Schadeherstel;
2. Versterking;
3. Nul op de meter

Juist het laatste punt is voor de fractie van de PvdA belangrijk, in het LVPA
staat
dat u terugkomt bij de raad om kaders op te halen om op buurt en straat
niveau te kijken naar de koppelkansen. Het verduurzamen van de
woningen zou juist nu prioriteit moeten krijgen in verband met de hoge
en soms zeer hoge energielasten. Is het College bereid om op korte
termijn met voorstellen cq kaders richting de raad te komen?

Het volgende Lokaal Plan van Aanpak, dus die voor 2024 zal ook weer
getoetst worden door het SODM, bent u bereid om de raad ook een
evaluatie over 2023 te doen toekomen?

Het Lokaal Plan van Aanpak heeft de goedkering van de PvdA en we gaan
er vanuit dat de doelstellingen worden gehaald.
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Een gelukkig nieuwjaar

In 2023 gaan wij actief verder met onze
werkzaamheden als fractie en blijven wij ons in
de raad inzetten voor een eerlijke en sociale
samenleving. Wij wensen iederen die dit leest
een fijne jaarwisseling en een prettig 2023! 
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CONTACT EN SOCIALE
MEDIA
Onze fractie is te bereiken en te volgen via
verschillende kanalen, neem gerust contact met ons
op.

Onze gegevens:
Janny Klei                 jannyklei@msn.com                  06-15113487
Jaap Heres               jaapheres@hotmail.com           06-43533462
Han Hefting             hanhefting@hotmail.com         06-51116010
Roelf Wierenga        rwierenga@hotmail.com          06-53411752
Ronald de Haan       Ronald @jongerenwerk.com    06- 25092822
Mees Breuker          meesbreuker@gmail.com         06-83267563


